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Besluitenlijst BCOV van 30 oktober 2023 (1.32 Zijlweg) 

Aanwezig:
Dhr. M. Smit (Beverwijk), voorzitter
Mevr. A. Broekers-Knol (Bloemendaal)
Dhr. J. Wienen (Haarlem) 
Mevr. M.H.F. Schuurmans-Wijdeven (Haarlemmermeer)
Dhr. A. Luijten (Heemskerk) 
Mevr. A. Nienhuis (Heemstede) 
Dhr. S. Nieuwland (Uitgeest)
Dhr. F.C. Dales (Velsen)
Dhr. D. Moolenburgh (Zandvoort) 

Mede aanwezig:
Dhr. A.F.M. Schippers (directeur VRK), secretaris
Mevr. H. de Vos (plv. coördinerend gemeentesecretaris)
Dhr. H. Balk (wnd. commandant brandweer)
Mw. A. van Gameren (GHOR)
Mevr. M.F. Kreuk, verslag, ambtelijk secretaris
Dhr. H. Klein (provincie Noord-Holland)

1. Opening   
De heer Smit opent de vergadering, hij heet mevrouw Broekers-Knol welkom.

1.0          Mededelingen en vaststelling agenda   
De heer Schippers bedankt het bestuur voor de mogelijkheid een half jaar een klus op te 
pakken voor het NIPV en RCDV.
De heer Wienen meldt dat hij een moment van overleggen met burgemeesters mist over hun
rol in het kader van de opvang Oekraïners en aanverwante kwesties. De heer Smit stelt voor 
dit agendapunt vast terug te laten komen op de BCOV-agenda. Mevrouw Nienhuis merkt op 
dat dit niet tot het misverstand mag leiden dat hier een taak voor de VRK zou liggen; dit is en
blijft een verantwoordelijkheid van de gemeenten. Met die kanttekening wordt met het 
voorstel ingestemd. Het onderwerp zal verder aan de orde komen bij de rondvraag. 
Mevrouw Nienhuis wil graag spreken over de input op de DB-reactie op het jaarplan NIPV. 
Besloten wordt dit ook aan de orde te laten komen bij de rondvraag. 
De agenda wordt daarmee ongewijzigd vastgesteld

1.1          Vaststelling besluitenlijst 10 juli 2023  
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.
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1.2          Termijnagenda BCOV/AB   
Mevrouw Nienhuis merkt op dat het onderwerp ‘digitaliseren evenementenaanvraag’ in 
relatie moet worden gebracht met het onderwerp ‘evaluatie evenementenbeleid’. Ook wil ze 
het graag hebben over uitgangspunten voor huisvesting van de brandweer. De heer Balk 
meldt dat dit onderwerp in de bestuursconferentie aan de orde zal komen. 

1.3          Terugkoppeling landelijke/bovenregionale overleggen (Bac’s/VB)           
De BCOV neemt kennis van de meegestuurde two-pagers, horend bij het proces van de 
aanpassing van de Wet Veiligheidsregio’s. Als voornaamste aandachtspunt noemt het 
bestuur dat voor landelijke beleid ook landelijke financiering moet komen. Mevrouw Nienhuis 
constateert dat er steeds meer landelijke eisen op de veiligheidsregio afkomen. De 
democratische legitimiteit van de veiligheidsregio als gemeenschappelijke regeling komt 
daarmee verder onder druk te staan. Ze wijst verder op de evaluatie van de coronacrisis; ze 
ziet hierin ook belangrijke lessen voor de burgemeesters staan. 
De heer Wienen koppelt kort terug wat er binnen het kader van het Veiligheidsberaad nog is 
uitgewisseld over de opvang van Oekraïners. Daarbij vermeldt hij een andere wijze van tellen
van opvangplekken. Plekken bij particulieren tellen niet meer mee, waardoor Kennemerland 
niet langer goed ‘presteert’ maar juist zeer matig. Hij acht dat niet terecht, maar merkt 
tegelijkertijd op dat het meer dringende probleem het landelijke overall-tekort aan plekken is.
Mevrouw Nienhuis meldt dat in de BAC IV is gesproken over de ontwikkeling van 
informatievoorziening. Daarbij heeft ze aan de orde gesteld dat bij het verzamelen van 
informatie ook gekeken moet worden naar de oorzaken van branden en crises, zodat 
gemeenten hun rol kunnen pakken in de preventie van incidenten. Aan de orde is ook de 
CERT voor de veiligheidsregio’s. Zij heeft ervoor gepleit dat de veiligheidsregio’s ook gebruik 
kunnen maken van de InformatieBeveiligingsDienst (IBD) van de gemeenten. Ze constateert 
dat het feit dat er twee ministeries betrokken zijn, ertoe lijkt te leiden dat dit spijtig genoeg 
geen begaanbare weg is. 

2. Ter besluitvorming   

2.1 Voortgang bestuursconferenties
De BCOV stemt in met de voorstellen rond de bestuursconferenties, het belang van het 
informele contact wordt daarbij onderstreept. Algemeen wordt benadrukt dat het belangrijk is
dat iedereen ook aanwezig is. De heer Moolenburgh verzoekt om in de tweedaagse 
conferenties een concreet avondprogramma in te vullen. Mevrouw Schuurmans stelt voor 
alleen verslaglegging te doen van concrete afspraken voor acties. 
Mevrouw Nienhuis merkt op dat het thema veerkracht is opgepakt voor de 
bestuursconferenties. Dat is een nuttig thema, maar in een eerdere vergadering was haar 
suggestie om het thema ‘weerbaarheid van de samenleving’ op te pakken, dit is een heel 
andere invalshoek. 

Besluit
 In te stemmen met conclusies met betrekking tot de bestuursconferenties AB/DB VRK
 Een bestuursconferentie te plannen in 2024 op eerder genoemde data:

o Woensdag 15 mei 9-21 uur
o Woensdag 27 en donderdag 28 november (24 uurs)

2.2. Haalbaarheidsonderzoek digitalisering evenementenproces
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De heer Dales benadrukt het belang van de digitalisering. Alleen Kennemerland kent in de 
politieregio Noord-Holland nog geen digitaal systeem. Hij vraagt om een onderzoek dat wel 
voortgang kent. Met name de politie heeft daar belang bij. Het onderzoek moet dus niet te 
breed zijn; de twee bestaande systemen in de regio kunnen bij een onderzoek uitgangspunt 
zijn. Onderzocht moet worden hoe deze aansluiten bij de eisen die in Kennemerland gelden, 
in de eerste plaats bij gemeenten, maar ook bij niet-commerciële organisatoren van 
evenementen. 
De overige leden van de commissie stemmen in met een dergelijke verkenning, waarbij 
mevrouw Schuurmans aantekent dat Haarlemmermeer al een goed lopend proces van 
evenementenaanvragen kent. Verder wordt opgemerkt dat een gelijkluidend systeem voor 
de drie regio’s het beste zou zijn.
De heer Balk geeft aan dat wat hem betreft door de VRK wordt bekeken of het systeem in 
Noord-Holland Noord ook geschikt is voor Kennemerland De commissie stemt daarmee in, 
met de aanvulling dat vragen over de financiering ook verkend dienen te worden. Mevrouw 
Nienhuis merkt op dat dit onderwerp een relatie heeft met de evaluatie van het 
evenementenbeleid. 

Besluit

de VRK-directie te verzoeken een verkenning te doen naar de toepasbaarheid van het 

digitale evenementensysteem van de Veiligheidsregio Noord-Holland Noord binnen 

Kennemerland, en daarbij tevens aan te geven hoe de financiering van een dergelijk 

systeem eruit zou zien.

3.1     Convenant rampenzender  

De commissie stemt in met het convenant, met de kanttekening dat het belang van lokale 

radio bij crisiscommunicatie aan het afnemen is. 

Besluit

In te stemmen met ondertekening van het herziene convenant Rampenzender tussen NH 
Media en de Veiligheidsregio’s Gooi- en Vechtstreek, Noord-Holland Noord, Zaanstreek-
Waterland, Amsterdam-Amstelland en Kennemerland

3.1     Advies AB begrotingswijziging 2  e   bestuursrapportage 2023  

Geconstateerd wordt dat het AB aangesproken wordt op de overschrijding bij Veilig Thuis. De 

BCOV is echter van mening dat de wethouders hier primair verantwoordelijk voor zijn. De 

heer Wienen geeft aan dat in zijn college en raad daar ook geen onduidelijkheden over zijn, 

dat blijkt echter niet in alle gemeenten zo gevoeld te worden. Het onderbrengen van VT 

binnen de VRK staat op dit moment niet ter discussie, de inzet moet zijn op verhelderen van 

de governance bij het inrichten van de derde bestuurscommissie. 

Mevrouw Nienhuis merkt op dat er in Heemstede opmerkingenzijn over de overdracht naar 

het lokale veld, dat kan meer aan dan Veilig Thuis overdraagt, tegelijk worden soms te zware

casussen wel overgedragen. De heer Schippers merkt op dat het aan de stuurgroep is dit 

soort zaken mee te nemen. 

Besluit

1. Kennis te nemen van de tweede bestuursrapportage 2023 
2. Kennis te nemen van het verzoek van het DB aan de portefeuillehouder Financiën om
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namens het DB in contact te treden met de stuurgroep Veilig Thuis over de financiële
situatie en samen met de stuurgroep tot een voorstel voor de betrokken 
portefeuillehouders en het VRK-bestuur te komen voor 2024 ev.

3. Het Algemeen Bestuur positief te adviseren over het voorstel in te stemmen met de 
overdracht van de door de gemeenten ontvangen middelen ad € 95.000 naar de VRK 
inzake het rijksvaccinatieprogramma;

4. Het Algemeen Bestuur positief te adviseren over het voorstel in te stemmen met de 
votering van de volgende kredieten c.q. kredietverhogingen:

a. Kredietverhoging Rapid responser Ambulancezorg € 35.000
b. Kredietaanvraag Brancardsysteem Ambulance € 23.000
c. Kredietaanvraag brandstofpomp € 16.200
d. Kredietverhoging mobiele telefoons € 100.000
e. Kredietaanvraag Hybride werken € 280.000
f. Kredietaanvraag verbouwing JGZ-locatie € 100.000
g. Kredietaanvraag bluspakkenmagazijn € 9.700
h. Kredietverhoging aanpassing duikapparatuur € 20.000
i. Kredietverhoging 3 Tankautospuiten incl. bepakking € 36.500

Bijbehorende kapitaallasten zijn onderdeel van het huidige begrotingskader dan wel 
door specifieke dekking;

5. Het Algemeen Bestuur positief te adviseren over het voorstel ermee in te stemmen 
dat, gezien de eisen van het Rijk, de niet bestede extra BDUR-middelen ter versterking
van de crisisorganisatie worden toegevoegd aan een bestemmingsreserve;

6. Het Algemeen Bestuur positief te adviseren met het voorstel tot onttrekking uit de 
bestemmingsreserve Achterblijvende kosten Meldkamer a.g.v. de kosten extra inzet 
CaCo’s ad € 15.000;

7. Het Algemeen Bestuur positief te adviseren over de begrotingswijzigingen in bijlage I 
van de bestuursrapportage;

4.1            Ter informatie stand van zaken wijziging gemeenschappelijke regeling  

Mevrouw Schuurmans merkt op graag het gesprek te willen voeren met de wethouders over 

de verantwoordelijkheidsverdeling rond de derde bestuurscommissies. 

Besluit

Kennis te nemen van de voortgang rond de gemeenschappelijke regeling VRK

4.2          Evaluatie systeemtest  
De heer Nieuwland vraagt zich af of er nog aandachtspunten voor het bestuur zijn uit deze en
de vorige systeemtests. De heer Balk geeft aan dat alle leerpunten worden meegenomen in 
de planvorming en het Moto-programma. Hij bewaakt dat bestuurlijke vraagpunten tijdig 
worden geagendeerd, bijvoorbeeld in de bestuursconferenties.

5.              Rondvraag  

De heer Wienen komt nog terug op de wijze waarop burgemeesters met elkaar in contact 
willen staan over de opvang van Oekraïners en aanverwante kwesties, naast de afspraak dat 
het onderwerp vast op de agenda van de BCOV kan worden gezet. Geconcludeerd wordt dat 
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een MS-teams vergadering de beste oplossing is. Maandagmorgen om 8.30 uur is dan een 
geschikt tijdstip. Een uitnodiging daarvoor zal worden verstuurd als dat nodig blijkt. Deze 
vergaderingen zijn alleen voor zaken die de portefeuilles van de burgemeester betreffen, 
voor de helderheid het is dan ook niet wenselijk dat vervangers aanwezig zijn. 
De leden van de BCOV geven verder aan er prijs op te stellen de informatie uit de provinciale 
monitor te ontvangen, de heer Wienen zal dit oppakken. 
Mevrouw Nienhuis geeft mee welke punten zij aandraagt voor de DB-reactie op het jaarplan 
NIPV, dit betreft de CERT-oplossing zoals eerder besproken, en de vraag om bij het 
verzamelen van informatie ook informatie over oorzaken van branden en crises mee te 
nemen. Verder wil ze meegeven dat de stijgende kosten bij de NIPV van kennisontwikkeling 
en bovenregionale ontwikkelingen niet ten laste van de regio’s kunnen komen. Ten slotte 
wijst ze nog eens op de risico’s voor de democratische legitimiteit van de regio’s, nu er 
steeds meer landelijke eisen worden gesteld aan de veiligheidsregio’s. Mevrouw Schuurmans 
geeft mee dit graag als vragen verwerkt te zien in de reactie op het jaarplan. De laatste 
opmerking is er verder meer een voor het Veiligheidsberaad dan voor het NIPV. 
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